



<p>29 August 2018</p> <p>Notice Insurance Institute Courses for Agents and Brokers</p> <p>The <i>Agents and Brokers Regulation</i>, Reg. 95-5, establishes the educational requirements to obtain the various classes of agent and broker licences.</p> <p>Effective 22 August 2018, the Regulation has been amended to update the list of current courses available through the Insurance Institute of Canada. These amendments recognize the updated programs offered by the Institute.</p> <p>Please note that the Financial and Consumer Services Commission has been accepting most of the new courses in lieu of those that were no longer being offered by the Institute.</p> <p>For the full Regulation please see http://laws.gnb.ca/en/ShowPdf/cr/95-5.</p> <p>Should you have any questions please contact insurance.licensing@fcnb.ca.</p>	<p>Le 29 août 2018</p> <p>AVIS Cours de l'Institut d'assurance du Canada pour les agents et courtiers</p> <p>Le Règlement sur les agents et courtiers (Reg. 95-5) prévoit une formation obligatoire pour chaque catégorie de licence d'agent ou de courtier.</p> <p>La liste des cours reconnus offerts par l'Institut d'assurance du Canada a été révisée et le Règlement a été mis à jour afin d'en tenir compte. Ces modifications entrent en vigueur le 22 août 2018.</p> <p>Il convient de noter que la Commission des services financiers et des services aux consommateurs accepte les nouveaux cours en remplacement de ceux qui ne sont plus offerts par l'Institut.</p> <p>Veillez consulter la version intégrale du Règlement: http://laws.gnb.ca/en/ShowPdf/cr/95-5.pdf.</p> <p>Pour toute question, veuillez communiquer avec nous à licences.assurance@fcnb.ca.</p>
--	--